
Januarja je bil redni letni občni zbor
Prosvetnega društva Savlje—Klcče, naj-
bolj aktlvnega kulturno prosvetnega
društva v naSi občtnl. Društvo Ima 85
članov, na občnem zboru pa jih je kma-
lu po napovedanl url bilo že nad po-
lovlco.

Društvo je bllo tudl v preleklem le-
tu tako aktivno kot prejšna leta. Kak-
Sen ugled uživa, je bilo razvidno iz
obiska povabljenih gostov, ki so se vsi
priglasili k besedi. Clani društva so bili
zelo počaščeni, ker se je njihovega obč-

nega zbora ndeležil tudl republiškl po-
slanec lnž. Miloš Polid. Svoj daljši po-
zdravni nagovor Je končal z željo, da bi
v tekočem letu zavrtell več domačib
nimov (v letu 1971 so v društvenem ki-
nematografu vrtell 49 filraov, med kate-
rlmi je bil sanio eden domač) in otvo-
rlll društveno knjižnico. Okrog 500 knjig
ima namreč društvo že več let v za-
bojili, ker za knjižnico primeren pro-
stor zaseda neka stanovalka, brez upra-
vlčene potrebc.

Odbornlk občinske skupščine Franc
Selan Je občni zbor pozdravil tudi v
imcnu občinske skupščine In zaželel, da
bl društvo še nadalje tesno sodelovalo
s krajevno skupnostjo. Takšno sodelo-
vanje je zažele) tudl predstavnlk kra-
Jevne skupnosti Savlje — Kleče Ivan
Kukovič in predstavnik krajevne kon-
ference SZDL Lojze Cižman, ki je ocenil,
da se je v preteklem letu za sodelova-
nje bolj zanlmalo društvo kot SZDL.

Jože Roiman, predstavnik GasUskega
društva na Ježici, Je obenem s pozdra-
vl zaprosll društvo za sodelovanje, ko
bodo letos praznovali 70-letnico obstoja.

V Savljah bi radi
novo knjižnico

Občni zbor najbolj aktivnega kulturno prosvetnega društva

Clan kvarteta »Savski val«, Franc
Kunaver je društvo presenetil z izjavo,
da je kvartet prestopil k DPD Svoboda
Dol pri Ljubljani in jih potolažil, ko
je zagotovil da bodo vseeno še naprej
sodelovali s saveljskim društvom.

Predsednik občinske zveze kulturno
prosvetnih organizacij Stane Koman je
izrazil željo, da bi vsa društva v obči-
ni bila tako aktivna kot je saveljsko
Sporočil je, da je republiška komisija
za odlikovanja zavrnlla predlog občin-
ske komisije, da bi društvo odlikovali za

njegovo 20-letnico, povedal pa je tudi,
da bo občinska zveza verjetno predlaga-
la društvo za srebrni znak OF.

V društvu je 80 odstotkov mladih
članov starih do 25 let. Ima kvalitetno
dramsko in folklorno skupino. Dramska
skupina je lani naštudirala dve Igri av-
torja in režiserja Romana Novcllija. S
tema dvema igrama je 9-krat nastopila.
Folklorna skupina je nastopila 11-krat.
Na »Kmečki ohceti« je nastopilo 65 čla-
nov, na »Posavskem štehvanju 71«,
katerega pokrovitelj je bll predsednik
občinske skupščinc Karel Kušar, pa je
sodelovalo 83 članov. Skozi vse leto je
društvo organiziralo 38 prireditev in 97
kinopredstav. Tako kot drugi tudi nji-
hov društveni kinematograf dela z izgu-
bo, ki jo društvo — v korist stalnih
gledalcev — krije iz dohodkov drugih
dejavnosti.

Na občnem zboru so izvolili nov
upravni in nadzorni odbor, v katerem
so v večini ostali prejšnji člani. SprejeU
so tudi letnl delovni načrt. Ta zajema
tudi ustanovitev dništvene knjižnice in
sicer takoj potem, ko bo stanovalka,
ki so ji končno dali odpoved, odšla.


